

MINUTES OF PROCEEDINGS

MONDAY, SEPTEMBER 25, 1989
(28)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-21, An Act to amend the Unemployment Insurance Act and the Employment and Immigration Department and Commission Act, met at 7:02 o'clock p.m. this day, in room 371 West Block, the Chairman, Brian White, presiding.

Members of the Committee present: Warren Allmand, Edna Anderson, Chris Axworthy, Marlene Catterall, Doug Fee, Ross Harvey, Bill Kempling, Francis LeBlanc, Peter McCreath, Jacques Vien, Joe Volpe and Dave Worthy.

Other Members present: J.W. Bud Bird and George Rideout.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Jean-Daniel Bélanger, Research Officer.

Witnesses: From the Canadian Conference of Catholic Bishops: Bishop Gilles Ouellet, President, Social Affairs Commission; Tony Clark, Secretary, Social Affairs Commission. *From the Manpower Temporary Services:* Maureen Quinn, Vice-President and General Manager. *From the Canadian Teachers' Federation:* Kitty O'Callaghan, President; Dr. Wilfred J. Brown, Director of Economic Services. *From the Canadian Federation of Students:* Jane Arnold, Chairperson; Michael Old, Researcher. *From the Canadian Union of Public Employees:* John Calvert, Senior Officer, Research Department; Darcie Beggs, Benefits Officer, Research Department. *From the Association of Canadian Community Colleges:* Tom Norton, Executive Director; Charles Bourgeois, Chairman, Canadian Programs Advisory Committee and Director, Adult Education, Collège Édouard Montpetit.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference, dated Wednesday, June 21, 1989, relating to Bill C-21, An Act to amend the Unemployment Insurance Act and the Employment and Immigration Department and Commission Act (*see Minutes of Proceedings and Evidence, Tuesday, June 27, 1989, Issue No. 1*).

Bishop Gilles Ouellet made an opening statement and, with the other witness, answered questions.

Maureen Quinn made an opening statement and answered questions.

Kitty O'Callaghan made an opening statement and, with the other witness, answered questions.

Jane Arnold made an opening statement and, with the other witness, answered questions.

John Calvert and Darcie Beggs each made an opening statement and answered questions.

Tom Norton and Charles Bourgeois each made an opening statement and answered questions.

PROCÈS-VERBAL

LE LUNDI 25 SEPTEMBRE 1989
(28)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-21, Loi modifiant la Loi sur l'assurance-chômage et la Loi sur le ministère et sur la Commission de l'emploi et de l'immigration, se réunit aujourd'hui à 19 h 02 dans la salle 371 de l'Édifice de l'ouest sous la présidence de Brian White (*président*).

Membres du Comité présents: Warren Allmand, Edna Anderson, Chris Axworthy, Marlene Catterall, Doug Fee, Ross Harvey, Bill Kempling, Francis LeBlanc, Peter McCreath, Jacques Vien, Joe Volpe et Dave Worthy.

Autres députés présents: J.W. Bud Bird et George Rideout.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Jean-Daniel Bélanger, attaché de recherche.

Témoins: De la Conférence canadienne des évêques catholiques: Mgr Gilles Ouellet, président, Commission des affaires sociales; Tony Clark, secrétaire, Commission des affaires sociales. *De Manpower Temporary Services:* Maureen Quinn, vice-présidente et directrice générale. *De la Fédération canadienne des enseignantes et des enseignants:* Kitty O'Callaghan, présidente; D^r Wilfred J. Brown, directeur des services économiques. *De la Fédération canadienne des étudiants:* Jane Arnold, présidente; Michael Old, chercheur. *Du Syndicat canadien de la Fonction publique:* John Calvert, agent principal, Recherche; Darcie Beggs, agent des prestations, Recherche. *De l'Association des collèges communautaires du Canada:* Tom Norton, directeur exécutif; Charles Bourgeois, président, Comité consultatif des programmes canadiens et directeur de l'éducation des adultes, Collège Édouard-Montpetit.

Le Comité poursuit les travaux prévus à son ordre de renvoi en date du mercredi 21 juin 1989, soit l'étude du projet de loi C-21, Loi modifiant la Loi sur l'assurance-chômage et la Loi sur le ministère et sur la Commission de l'emploi et de l'immigration (*voir les Procès-verbaux et témoignages du mardi 27 juin 1989, fascicule n^o 1*).

Mgr Ouellet fait un exposé et, avec l'autre témoin, répond aux questions.

Maureen Quinn fait un exposé et répond aux questions.

Kitty O'Callaghan fait un exposé et, avec l'autre témoin, répond aux questions.

Jane Arnold fait un exposé et, avec l'autre témoin, répond aux questions.

John Calvert et Darcie Beggs font chacun un exposé et répondent aux questions.

Tom Norton et Charles Bourgeois font chacun un exposé et répondent aux questions.